



Hay River Health & Social Services Authority | Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River  
37911 MacKenzie Highway | 37911 route Mackenzie  
Hay River, NT X0E 0R6 | ☎ (867) 874-8000 📠 (867) 874-8141

November 01, 2021

## **Public Notice: HRHSSA Physician Shortage – November 2021**

The Hay River Health and Social Services Authority is expecting a shortage of physicians and nurse practitioners during the period of November 1 – 14, 2021.

The Medical Clinic will continue to provide regularly scheduled services with limited capacity. If your situation is not urgent please call 874-8100 to book an appointment.

***Please note that due to our limited capacity during this time patients presenting to the Emergency Department may experience a longer wait time for services.***

We appreciate your patience and understanding.

Thank you.

---

1 novembre 2021

## **Avis public : Mise à jour sur la pénurie de médecins à l'ASSSSHR – novembre 2021**

L'Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River (ASSSSHR) prévoit une pénurie de médecins et d'infirmiers praticiens durant la période allant du 1<sup>er</sup> au 14 novembre 2021.

La clinique poursuivra son service régulier à capacité limitée. Si votre situation n'est pas urgente, composez le 867-874-8100 pour prendre rendez-vous.

Veillez noter qu'en raison de notre capacité limitée durant cette période, les patients qui se présenteront au Service des urgences pourraient devoir attendre plus longtemps pour certains services.

Merci de votre patience et de votre compréhension.

Merci.